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The " report card " concept of a threatened population is described and we realized a first trial. This includes : age structure, relative abundance
of some cohorts and seasonal variations of these abundance. This concept which need improvements enable exchanges between actors and
gives an global vision of the situation. It is a precious tool to judge of the evolution of the situation to set up scenarios and to take decisions. / La
notion de tableau de bord d'une espèce menacée est décrite et une première application contenant la structure en âge, les abondances
relatives de certaines cohortes et les variations saisonnières de ces abondances est fournie. Le concept qui reste à travailler, permet un
dialogue entre les différents acteurs et donne une vision globale de la situation, il permet de mieux appréhender la situation , de juger des
avancées et de dresser des scénarios et de prendre des décisions.
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